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The Lord is With You 

The Lord your God is with you, the Mighty Warrior who saves.   

He will take great delight in you; in His love He will no longer rebuke you, but 

will rejoice over you with singing.   
Zephaniah 3:17 (NIV) 

 

Often, we can be selfish creatures.  We are spurred on by our own desires and seek to satisfy 
our flesh.  This is not the purpose for which God made us. 

His love for us is so immense that He will not allow us to be driven by anything, but Him.  As the 
Mighty Warrior, He fights for us because He knows that the things we chase are not only bad for 
us, but are not the best for us.  However, with Him, there is always redemption and restoration. 

He is in us and we are in Him.  He rejoices in us, but we need to stop long enough to hear Him 
and to feel Him and to know Him. 

Jesus is coming back for us.  He wants to give back to us all the things that the devil has taken 
away by diverting our attention away from God.  When we choose Him, He delights in us. 

If you want to know God’s heart for you, pray this prayer: 

Father, I love You.  Help me to let go of earthly things and to chase You.  From this day forward, 
remind me that I am Yours and let me hear Your voice.  In Jesus’ name, I pray.  Amen. 
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معك  إن الله م    
 إلهَُكَ في وَسَطِكَ إِنهَُ جَبارٌ ينُقِذكَُ 

.يَتغَنّىَ فرَحاً بكَِ وَيجَُدِدُ مَحَبَتهُُ لكََ سَيفَرَحُ بكَِ بإِبتهِاج  

٧١:  ٣صفنيا   
 

نحَنُ مَدفوعونَ برَغباتنِا ونسَعى  .في كَثيرٌ مِنَ الأحيانِ ، يمُكِننُا أن نكَونَ مَخلوقاتٍ أنانيةٍَ 

.هَذا ليَسَ هوَ السَبَبُ الذي صَنعَهَُ الله لَنا. لإرضاءِ جَسدُنا  

. مَدفوعينَ بأي شَيء ، بلَ بهِِ إنَ حُبهُ لَنا هائِلٌ للغايةَِ لدَرَجةٍ أنَهَُ لَن يَسمَحُ لنَا بأن نكَونَ 

كالمُحارِب العظَيم ، يحُاربُ مِن أجلِنا لأنَهَُ يعَلَمُ أنَ الأشياء التي نطُارِدُها لَيسَت فقَط سَيئةً لنا ، 

.ومَع ذَلِكَ ، هُناكَ ، مَع الله ، هُناكَ دائمِاً الفِداءُ وترَمِيمً لنفُوسِنا .ولكَِنهَا لَيسَت الأفضَل لَنا  

هُ ولِكي نَشعرُ بهِِ ماعِ أن نَتوَقفَ لِفترَةٍ كافيةٍَ لسِ إنهَُ يفَرَحُ فينا ، لكَنَنا نحَتاجُ . فينا ونحَنُ فيههوَ 

.وأن نعَرِفهَُ   

ه تحَويلَ اء التي سَرَقهَا الشيطانُ وقَصدَ يرُِيدُ أن يعُيدَ لنا كُل الأشي. يَسوع عائدٌ مِن أجلِنا

.ما نخَتارَ الله ، يَبتهَِجُ فيناعِندَ . انتِباهِنا بعَيدا عَن الله  

:إذا كنت ترُيدُ مَعرِفةَ قلَب الله لكََ ، صَليّ هَذِهِ الصلاة  

ً . أبي ، أنا أحِبكَُ  مِن اليَوم ودائماً، . ساعدنَي عَلى التخّلي عَن الأشياء الدنُيوَيةَ وان اطلِبكَُ دائما

آمين. ليصّ سوع المسيح، أُ ب يَ بإسِم الرَ . ذكَّرُني بأنَني لكََ  وأسَّمِعنُي صَوتكَ . 

 


